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英语自我介绍翻译 篇1
Hello, everybody! I am glad to stand here and introduce myself. I am and my English name is . I am eleven years old. My birthday is on Christmas Day. I am a student of Grade 6, Class 1 of Ruhe New District Primary School. I like to play violin, reading, swimming, skiing and surfing the internet....I have a lot of hobbies! The color I like best is silver. My favorite food is hamburger. When I grow up, I want to be a writer because a writer can write many books which are useful to people (I don t know if this is correct or not). Thank you very much for listening to me. Thank you once again!
大家好!很高兴能在这里做自我介绍!我叫，我的英文名字叫，我今年11岁了，我的生日在圣诞节，我在汝河新区小学六年级一班念书。我喜欢拉小提琴、看书、游泳、滑雪、上网……我的爱好很广泛!我喜欢银色，我最喜欢吃汉堡包!长大后我想当一名作家，因为作家能写很多对人有益的书(不知道对不对)。谢谢你们的聆听。谢谢!
英语自我介绍翻译 篇2
I studied hard, outstanding, but I know good results is just one of my strengths, I caring so my classmates and I can get along; make me optimistic withstand setbacks; rich sense of justice make my legal people self-discipline. I love the comprehensive development of sports, love computer networks, love English and I also love thinking about life always full of fantasy. Admittedly, I also recognize that a clear, collective sense of honor that I have a little lacking, I also needed to strengthen the future. And I believe I will get better and better.
我学习认真，成绩优异，但是我知道成绩好只是我的优点之一，我关心他人使我和同学能够融洽相处;乐观向上使我经受得起挫折;富有正义感使我律人律己，全面发展的我热爱运动，热爱电脑网络，热爱英语，也热爱思考，永远对人生充满幻想。诚然，清醒的我也认识到，集体荣誉感是我所略微欠缺的，也是我日后需要努力加强的。我相信以后我一定会越来越好。
英语自我介绍翻译 篇3
大家好，我叫...，来自苏州，我很高兴能在这里与大家认识，我是纺织工业学校的一名学生，我的专业是针织，我很荣幸能参加集训营，我参加集训营是因为我喜欢英语，我希望在集训营里学到的用在我以后的工作中，并开始我的职业生涯。因为我坚信将在很多领域都需要英语。 我的英语很差这就是我为什么在这里和大家一起学习，我知道我拿下英语将是一个巨大的挑战，但我坚信，“宝剑锋从磨出，梅花香自苦寒来”，坚持就是胜利，希望就在今后的学习中请大家多多指教，谢谢!
Hello everyone! My is......, from Qinzhou. I’m so glad to meet you, and I’m currently a student at Guangxi Textile Industrial School. my major is knitting. It’s my pleasure to join the CHAMPION training camp, because I love English and I hope I can learn something in the training for my future work. As we all know English is very useful in every field.My English is limited that’s why I’m here. I know it’s a huge challenge for me to conquer English, but I believe that “No pains, no gains, success belongs to the persevering”, I hope I can learn more from you, Thank you!
英语自我介绍翻译 篇4
Good morning, everyone! I am glad to be here to introduce myself. Although this is my first time to introduce myself in English, but I believe that I can make a good performance . and hope that through this simple introduction, you can remember my name ，remember my face and i believe that we will become friends in no distant future.
My name is and I am 24 years old, born in HEBEI province. I graduated from QinGdao University. My major is Hotel Managerment. I spend most of my time on study and I’ve acquired basic knowledge of my major. It is my long cherished dream to be an manager in hotel and I am eager to get an opportunity to fully play my ability.In addition to the above-mentioned , in my spare time I like playing badminton, listening to pop music and surfing the Internet. Playing badminton can exercise my body, let me have more perseverance. Listen to music can make me relax, make me more confident. Internet can enrich my knowledge, so that I have more experience.  ok .That s a little about myself，thank you.
各位早上好，很高兴在这里介绍自己。虽然这是我第一次用这种方式介绍自己，但是我相信我会有个良好的表现。希望通过这 个简单的介绍，更多的人们能认识我，记住我的样子。也同样相信我们不久有机会会成为朋友。
我叫,24 岁。河北人。毕业于青岛岛大学。所学的专业是旅游管理。上学期间努力学习专业知识，现在我同样希望能有机会实现我做酒店管理的愿望，充分发挥自己的专业能力。 除了上面说到的，在我的业余时间，我喜欢打羽毛球，听流行音乐和上网冲浪。打羽毛球可以锻炼我的身体，让我有更多的毅力。听音乐可以让我 放松，让我更有信心。互联网可以丰富我的知识，扩充更多的知识。 好，那就是关于我的简单介绍。谢谢。
英语自我介绍翻译 篇5
Hello teachers.My name is .I m 19 years old now.I m from.Glad to be here today.My major is international finance and trade.I love my major,so I m gonna study hard.Everybody s keen on sth.,isn t it?
I like surfing online,playing basketball and listening to music.I m good at running,especially sprint,such as 100 meters.The country I m dreaming to visit is Spain,which is a very beautiful country.My favorite animal is dog,as it s so cute.My biggest hobby is playing basketball,and i ve dreamt to be a professional player,but I m not tall enough.So my present goal is to study hard,and pass Toefl in the first year.Thank you.
你好老师。我的名字是* * *。我19岁了。我来自* *。很高兴今天来到这里。我的专业是国际金融和贸易。我爱我的专业,所以我要努力学习。每个人的喜欢某事。不是吗?
我喜欢上网,打篮球和听音乐。我擅长跑步,尤其是短跑,如100米。这个国家我做梦去西班牙,这是一个非常美丽的国家。我最喜欢的动物是狗,因为它很可爱。我最大的爱好是打篮球,我梦想成为一名职业球员,但我不够高。所以我现在的目标是努力学习,并通过托福考试的第一年。谢谢你！
英语自我介绍翻译 篇6
我叫张亮，今年13岁，毕业于江苏省高邮市北海小学。我个子不高，长得也不胖，有一头乌黑的头发，弯弯的眉毛下，镶嵌着一双大眼睛。
我喜欢音乐，特别喜欢拉二胡。只要有我认识的曲子，都会拉。大人们夸我还真有点音乐细胞呢。我听了，心里美滋滋的。
我的优点是在家里认真预习、复习功课。每次老师布置的作业我都认真完成。数学还用草稿纸再重新验算一遍呢。因此，我的成绩还行。
我的缺点是上课不敢大胆发言，考试时不仔细。就拿语文第二单元考试来说吧，我有些会写的词都写错了，作文还写走了题呢。所以那次考得实在不理想。我已经在努力改掉这些缺点了，争取做个更好的学生。
My name is Zhang Liang, 13 years old this year, graduated from Gaoyou City, Jiangsu Province, Beihai primary school. I m not tall, long not fat, a black hair, curved eyebrows, with a pair of big eyes.
I love music, especially love erhu. I know as long as there is music, will pull people boast. I also really a little music cell. I listened to heart.
My advantage is the preview, carefully at home to review my lessons. I have carefully completed assignments for each teacher. Mathematics draft paper also re checked them again. Therefore, my grades are OK.
The disadvantage is that my school did not dare to speak boldly, without careful examination. Take the second language unit examination, I will write some words are wrong, the composition still wrote to walk. So get that is not ideal. I have been trying to remove these shortcomings, and strive to be better. Of the students.
英语自我介绍翻译 篇7
我的名字是王明.我的生日是6月5日。我是中国人。我是一个学生.我学习很努力.我的最喜欢的科目是英语。我喜欢它，因为它很有趣。我可以弹钢琴和吹喇叭，但不是很好。
我喜欢游泳并且我很擅长.在所有种类的电影中，我最喜欢喜剧片。我想他们很有趣。我是我班上最好的学生之一。我的老师都说我是一个很好的学生.他们都喜欢我，我也喜欢他们。
My name is Wang Ming.My birthday is June 5th. I am Chinese. I am a student.I study very hard.My favorite subject is English. I like it because it is interesting. I can play the piano and the trumpet, but not very well. I love swimming and I am good at it.Of all kinds of movies, I like comedies best. I think they re interesting. I m one of the best students in my class. My teachers all say I am a good student.They all like me and I like them, too.
英语自我介绍翻译 篇8
Hello, my name is c., has been in fourth grade.
I m a child love the collective, is a clever boy. In class, I actively. Next class, my classmates and I had fun playing together, like a lively elf.My only fault is carelessness. A math exam, a simple topic, can t even fool wrong topic, just because of careless, given by the teacher a red fork fork, ah.I swear, I must defeat the sloppiness. Exam score higher.
Hope you make friends with me, oh.
大家好，我叫陈少华，已经小学四年级了。
我是一个热爱集体的孩子，也是一个聪明的孩子。上课时，我积极发言。下课时，我和同学们聚在一起开开心心的玩耍，像个活泼的小精灵似的。我唯一的缺点就是粗心大意。一次数学考试，一个简单的题目，连傻子都不会错得题目，就因为马虎，被老师判了一个红叉叉，哎。我发誓，我一定要打败马虎。考试得高分。
希望大家跟我交朋友哦。
英语自我介绍翻译 篇9
I am a girl named yan-qing sun. On the fourth grade this year. But I am tall, now is 156 cm. Every time to dining room dozen rice when other people ask: you is sixth grade! I am the fourth grade. I will tell them calmly. I have a pair of big eyes, a small and a big nose, a small mouth.
I have many hobbies: reading, painting, writing, lover, friend... You may not know my personality. My character is very cheerful. The whole class are my good friend.
I m a bit of a fierce, the boys gave me up a nickname: tiger. On one occasion, Ma Tao let out a cry: tigress, the big bad Wolf. I know he want to fool me again. My voice is very high, I let out a cry. You go - to - I - - -! My voice is too loud, the whole could be heard through the building. Ma Tao scared to shout loudly 1: tiger angry! Say that finish it off and ran away.
Listen to my introduction, you want to make friends with me?
我是一个女孩，名叫孙彦清。今年上四年级了。可是我的个子很高，现在已经是156厘米了。每次到食堂打饭的时候别人都会问：“你是六年级的吧!”“我是四年级的。”我会冷静地告诉他们。我有一双水灵灵的大眼睛，一个不大也不小的鼻子，一张小小的嘴儿。
我有很多的爱好：看书、画画、写作、交好朋友……你们可能还不知道我的性格。我的性格很开朗。全班同学都是我的好朋友。
我有一点凶，男生们给我起了一个外号：“母老虎。”有一次，马涛叫了一声：“母老虎，大坏蛋。”我知道他又要耍我了。我的嗓门很高是，我大叫一声。“你——给——我——走——开——!我的声音真是太响了，整幛教学楼都能听到。马涛吓得大叫一声：“母老虎发怒了!”说完便一溜烟跑掉了。
听了我的介绍，你想和我做朋友吗?
英语自我介绍翻译 篇10
Hello, everybody! I am glad to stand here and introduce myself. I am and my English name is . I am eleven years old. My birthday is on Christmas Day. I am a student of Grade 6, Class 1 of Ruhe New District Primary School. I like to play violin, reading, swimming, skiing and surfing the internet....I have a lot of hobbies! The color I like best is silver. My favorite food is hamburger. When I grow up, I want to be a writer because a writer can write many books which are useful to people (I don t know if this is correct or not). Thank you very much for listening to me. Thank you once again!
大家好!很高兴能在这里做自我介绍!我叫，我的英文名字叫，我今年11岁了，我的生日在圣诞节，我在汝河新区小学六年级一班念书。我喜欢拉小提琴、看书、游泳、滑雪、上网……我的爱好很广泛!我喜欢银色，我最喜欢吃汉堡包!长大后我想当一名作家，因为作家能写很多对人有益的书(不知道对不对)。谢谢你们的聆听。谢谢!
如果好的话我会追加分数，不要用什么翻译通，语言不通顺!期限为一天。大家帮忙昂!
英语自我介绍翻译 篇11
Hello!Every one.My name is ...I m a girl.I m 10 years old. I m in Class....I like playing drum.And I like cake，I think it is delicious.My favorite subject are Chinese,math and Englishi.I am very thin.I am a quiet girl.Do you like me?
大家好!我的名字是。。。。我是一个女孩。我十岁了。我在。。。班里。我喜欢打鼓。还有我喜欢蛋糕，我认为它很美味。
我最喜欢的科目是 语文、数学和英语。我非常瘦。我是一个文静的女孩子。你们喜欢我吗?
英语自我介绍翻译 篇12
Hello ! My name is _X. My English name is _X.
你好，我叫_X,我的英文名字是_X。
My favorite food are fish and rice . Because they re healthy.
我最喜欢的食物是鱼和米饭。因为它们健康。
My favorite subject are English and music .Because they re very interesting.
我最喜欢的科目是英语和音乐。因为它们很有趣。
But i don t like math .Because it s very boring !
但是我不喜欢数学，因为它很无聊。
IIlike my English teacher , Because she is funning !
我喜欢我的英语老师，因为她很有趣。
Do you like me ?
你喜欢我吗?
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